

AMANAT & MOTIVASI KHUSUS PENGETUA RPWP BUAT PELAJAR PERANTIS SNAP

.
Dengan latar belakang pelajar yang berbagai rupa dan warna, maka Ayahanda Dr Hj Masjuki lontarkan amanat dan motivasinya dengan pelbagai gaya. Harus tonton seluruh rakaman ini untuk dapat keseluruhan mesej penting yang disampaikan.

.
Video ini bukan sahaja mampu membantu para ibubapa dan pelajar Perantis SNAP, malah buat sekalian ibubapa yang mungkin memerlukan motivasi untuk anak-anak kita.

.
Selain dari latihan profesional dalam bidang penggambaran, Program Perantis SNAP turut menitikberatkan pembentukan siyasa, sahsiah dan akhlak kepada para pelajarnya. Pengajian yang biasanya dijalankan selama 3-4 tahun hanya mengambil masa 3 bulan sahaja di Saiful Nang Academy.

.
Pengambilan seterusnya ialah pada 3 SEPT 2018 akan datang. (Terhad 30 orang sahaja).

.
Sila Whatsapp +6011 232 84 212, atau klik link berikut untuk pendaftaran atau keterangan lebih lanjut,

<https://www.facebook.com/snapclub/posts/1840319289340693>

.
Alhamdulillah,
WARGA PRIHATIN

[AMANAT & MOTIVASI KHUSUS PERANTIS SNAP](#)

AMANAT & MOTIVASI KHUSUS PENGETUA RPWP BUAT PELAJAR PERANTIS

SNAP .Dengan latar belakang pelajar yang berbagai rupa dan warna, maka Ayahanda Dr Hj Masjuki lontarkan amanat dan motivasinya dengan pelbagai gaya. Harus tonton seluruh rakaman ini untuk dapat keseluruhan mesej penting yang disampaikan..Video ini bukan sahaja mampu membantu para ibubapa dan pelajar Perantis SNAP, malah buat sekalian ibubapa yang mungkin memerlukan motivasi untuk anak-anak kita..Selain dari latihan profesional dalam bidang penggambaran, Program Perantis SNAP turut menitikberatkan pembentukan siyasa, sahsiah dan akhlak kepada para pelajarnya. Pengajian yang biasanya dijalankan selama 3-4 tahun hanya mengambil masa 3 bulan sahaja di Saiful Nang Academy..Pengambilan seterusnya ialah pada 3 SEPT 2018 akan datang. (Terhad 30 orang sahaja)..Sila Whatsapp +6011 232 84 212, atau klik link berikut untuk pendaftaran atau keterangan lebih

lanjut,<https://www.facebook.com/snapclub/posts/1840319289340693>.Alhamdulillah,WARGA PRIHATIN

Posted by [Warga Prihatin](#) on Rabu, 18 Julai 2018

WAJARKAH NAIKKAN HAD USIA NIKAH

MENAIKKAN HAD USIA NIKAH – FAHAMI DAHULU HAKIKAT JAHILIYAH, SUNNAH JANGAN DIFITNAH. HUKUM ALLAH JANGAN DIUBAH...

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Selasa, 31 Julai 2018](#)

CACING NAIK KE MATA

**KESAN BAIK EMOSI YANG TENANG
– PART 4**

TIPS KEHAMILAN: KESAN BAIK EMOSI YANG TENANG – PART 4

**ULASAN KHUSUS MINGGUAN WANITA
TENTANG TIPS PARENTING AIP**

LIVE – Pengasas AIP di BNC TV

SIARAN LANGSUNG PENGASAS AKADEMI INSAN PRIHATIN (AIP) DI

TIPS KEHAMILAN: KESAN EMOSI IBU TERHADAP KECACATAN BAYI – PART 3

TIPS KEHAMILAN: KESAN EMOSI IBU TERHADAP KECACATAN BAYI – PART 3

KESAN EMOSI IBU TERHADAP BAYI – PART 2

TIPS KEHAMILAN: KESAN EMOSI IBU TERHADAP BAYI – PART 2

TIPS KEHAMILAN: KAITAN IBU

MENGANDUNG & PERTUMBUHAN ANAK : PART 1

KAITAN IBU MENGANDUNG & PERTUMBUHAN ANAK : PART 1

**Saiful Nang di program Nine11
Bernama News Channel (BNC)**

SOKONGAN BUAT WARGA GURU

TIPS MENCEGAH ANAK JADI DEGIL

TIPS MENANGANI ANAK YANG DEGIL

APA YANG TIDAK KENA DENGAN USTAZ AUNI? APA HUBUNGANNYA DENGAN RPWP?

TIPS MEMBENTUK KETAKWAAN ANAK ISTERI

TIPS DOA BAPA YANG BERKESAN UNTUK ANAK

PENGARUH LINGKUNGAN DAN PACK LEADER TERHADAP SAHSIAH ANAK-ANAK

APA ADA DALAM MINDA KITA MELIHAT FOTO & MEMBACA BERITA INI?

Kanak-Kanak Memerlukan Microb, Bukan Antibiotik

Kanak-Kanak Memerlukan Microb, Bukan Antibiotik



Sebagai ibu bapa, adalah penting untuk memastikan persekitaran anak-anak kita terutamanya bagi anak yang masih kecil agar sentiasa bersih. Namun begitu, tahukah anda bahawa persekitaran yang **'terlampau bersih'** sebenarnya tidak elok untuk sistem imunisasi kanak-kanak?

Benar.

Ibu bapa di barat terutamanya, gemar menggunakan sabun antibakteria, hand sanitizer dan seangkatan dengannya untuk yang bukan sahaja membunuh bakteria tetapi juga microb yang penting untuk membentuk sistem imunisasi kanak-kanak.



Tanpa microb ini kanak-kanak tidak beruapa meningkatkan sistem imunisasi badan mereka, seterusnya mendedahkan mereka kepada penyakit-penyakit kronik seperti asma. Perkara ini diakui oleh Marie-Claire Arrieta, seorang pakar mikrobiologis dan salah seorang penulis buku *Let Them Eat Dirt: Saving Our Children from an Oversanitized World*.

Kajian di lab selama beberapa tahun juga menunjukkan bahawa microb sangat diperlukan pada peringkat awal pertumbuhan manusia (iaitu pada zaman kanak-kanak) untuk membentuk sistem imunisasi yang kuat. Pada peringkat awal kehidupan, badan kita tidak mempunyai sistem imunisasi yang kuat. Microb yang ada pada tubuh badan kita akan menghasilkan sejenis molekul yang akan berinteraksi dengan *immune cell* yang ada pada badan, seterusnya 'melatih' sel tersebut untuk menangkis ancaman daripada sel yang dihasilkan oleh microb tersebut.

Fakta in disokong juga oleh bukti epidemologikal mengapa kanak-kanak yang tinggal di ladang atau kawasan luar bandar

kurang mendapat penyakit kronik seperti asma berbanding kanak-kanak yang tinggal di bandar. Ini berbeza dengan kehidupan kanak-kanak di bandar.



Kajian yang dilakukan juga mendapati peningkatan jumlah penghidap penyakit kronik seperti asma, obesiti dan alergic adalah selari dengan gaya hidup manusia kini yang 'terlalu' mementingkan kebersihan sehingga menghalang pendedahan anak-anak kepada microb yang penting untuk membina imunisasi badan mereka pada peringkat awal.

Jadi bagi ibu bapa, sekiranya anak-anak anda gemar bermain di luar, biarkan! Selain penting untuk melatih sensori dan motor pergerakan anak-anak, ianya juga penting untuk meningkatkan sistem imunisasi mereka.

Kredit: [The Star](#)

KEJAYAAN NURHANI – HASIL INSPIRASI KASIH DAN ILMU BAPA TERCINTA

[INSPIRASI BAPA & ANAK – DEMI KASIH DAN ILMU](#)

INSPIRASI BAPA & ANAK – DEMI KASIH & ILMU Usianya baru menjangkau 18 tahun namun hampir separuh usianya sudah diabadikan sebagai sukarelawan, demi kasih dan ilmu dia melakukan semampu yang boleh..Ikuti curahan hati Nur Hani Masjuki dan pesan-pesan bapa tersayang di pentas "Assalamualaikum" – TV Al-Hijrah –

Posted by [Warga Prihatin](#) on Rabu, 22 Mac 2017

INSPIRASI BAPA & ANAK – DEMI KASIH & ILMU

Usianya baru menjangkau 18 tahun namun hampir separuh usianya sudah diabadikan sebagai sukarelawan, demi kasih dan ilmu dia melakukan semampu yang boleh.

Ikuti curahan hati Nur Hani Masjuki dan pesan-pesan bapa tersayang di pentas "Assalamualaikum"

– TV Al-Hijrah –